



10 July 2023 - Coaches Bulletin

## **2023 SPEEDO CANADIAN SWIMMING CHAMPIONSHIPS – TPASC**

**REMINDER – Entry deadline for CSCs is Tuesday, July 18<sup>th</sup>.**

**Taping requests** – As per CSW 10.9.2 *At a Swimming Canada national competition, a committee shall be created to review and approve taping requests.* Swimmers who intend to use taping during the 2023 Speedo Canadian Swimming Championships must submit a head's up to the National Meet Referee – Jim Fleury ([fleury1@mymts.net](mailto:fleury1@mymts.net)). Reviews will take place during warm ups in order for the appropriate committee members to be available. All decisions of the committee are final.

**International results for proof of times** - Any times achieved outside of Canada must be uploaded to the Results, Tracking and Registration system using the [International Results Submission form](#)

**Coach compliance in order to receive an accreditation** - As per Appendix A in the [Registration Manual](#), in the case of extraordinary circumstances, a coach that does not meet any of the requirements may appeal to Swimming Canada for temporary access to a Swimming Canada National Event. The exemption form is available [here](#).

Coaches with “Not Renewed: MED Online Evaluation” status in the Locker will not receive an exemption. They must complete the mandatory Making Ethical Decisions (MED) online evaluation before receiving their accreditation.

To check your NCCP status, sign in at <https://thelocker.coach.ca/> and select the Certification tab.

The MED online evaluation can be accessed at the following link:  
<https://thelocker.coach.ca/onlinelearning#MED-E>

For any questions, please contact [nccp@swimming.ca](mailto:nccp@swimming.ca).

**Varsity coaches attending but not submitting entries** - If a varsity coach will **not** be submitting entries for their athletes but will be attending the meet, please contact [jjay@swimming.ca](mailto:jjay@swimming.ca) to be added to the accreditation list. As well, varsity coaches attending without submitting entries must fill out [this form](#) to identify the swimmers they will be coaching at the competition.

**Coaches not attending but sending swimmers with alternate clubs/coaches** - Any coaches who will have swimmers attending and reporting to an alternate coach are required to advise Swimming Canada using [this form](#).

Swimmers must have a coach onsite to check in for accreditations and access the deck, including pre-meet training. An Assumption and Voluntary Risk Form is required if attending without a coach. It can be found [HERE](#).

## **2024 EVENT SCHEDULES**

There have been no changes to the event schedule for the Ken Demchuk International, Speedo Eastern and Western Championships.

The Canadian Swimming Open and Olympic & Paralympic Trials event schedules are now available. Please visit the respective event pages under the [National/International Calendar](#) for more information.



## CHAMPIONNATS CANADIENS DE NATATION SPEEDO 2023 – TPASC

**RAPPEL – La date limite d'inscription aux CCN est fixée au mardi 18 juillet.**

**Demande de taping** – Conformément à CSW 10.9.2 Lors d'une compétition nationale de Natation Canada, un comité sera créé pour examiner et approuver les demandes de port de bandes adhésives. Les nageurs qui ont l'intention d'utiliser le taping pendant les Championnats canadiens de natation Speedo 2023 doivent soumettre un avis au juge-arbitre national de la compétition – Jim Fleury ([fleury1@mymts.net](mailto:fleury1@mymts.net)). Les vérifications auront lieu pendant les échauffements afin que les membres du comité concernés soient disponibles. Toutes les décisions prises par le comité sont définitives.

**Résultats internationaux pour preuve de temps.** Tous les temps réalisés à l'extérieur du Canada doivent être téléversés dans le système d'inscription, de suivi et des résultats en utilisant le [formulaire de soumission des résultats internationaux](#).

**Conformité de l'entraîneur en vue de l'obtention d'une accréditation.** Conformément à l'annexe A du [manuel d'inscription](#), en cas de circonstance extraordinaire, un entraîneur qui ne respecte pas les exigences ci-dessus peut faire appel à Natation Canada pour obtenir un accès temporaire à une compétition nationale de Natation Canada. Le formulaire de demande d'exemption se trouve [ici](#).

Les entraîneurs ayant le statut « Non renouvelé : Évaluation en ligne PDE » dans le casier ne recevront pas d'exemption. Ils doivent compléter l'évaluation en ligne obligatoire Prise de décisions éthiques (PDE) avant de recevoir leur accréditation. Pour toute question, veuillez contacter [nccp@swimming.ca](mailto:nccp@swimming.ca).

Pour vérifier le statut de votre PNCE, connectez-vous à <https://thelocker.coach.ca/> et sélectionnez l'onglet Certification. Vous pouvez accéder à l'évaluation en ligne PDE en cliquant sur le lien suivant : <https://thelocker.coach.ca/onlinelearning#MED-E>

**Les entraîneurs des équipes universitaires sont présents, mais ne soumettent pas d'inscriptions.** Si un entraîneur d'équipe universitaire **ne soumet pas** d'inscriptions pour ses athlètes, mais participe à la compétition, contactez [jjay@swimming.ca](mailto:jjay@swimming.ca) pour être ajouté à la liste d'accréditation. De même, les entraîneurs universitaires qui participent à la compétition sans soumettre d'inscriptions doivent remplir ce [formulaire](#) afin d'identifier les nageurs qu'ils entraîneront lors de la compétition.

**Les entraîneurs qui ne seront pas présents, mais qui envoient des nageurs avec d'autres clubs/entraîneurs** – Tous les entraîneurs qui auront des nageurs présents et qui se rapporteront à un entraîneur différent sont tenus d'en informer Natation Canada en utilisant ce [formulaire](#).

Les nageurs doivent avoir un entraîneur sur place pour s'enregistrer et accéder au bassin, y compris pour l'entraînement avant la compétition. Un formulaire de prise en charge et de risque volontaire est requis si vous participez sans entraîneur. Il est disponible [ICI](#).

## PROGRAMME DES ÉPREUVES 2024

Aucun changement n'a été apporté au programme des épreuves des championnats Speedo de l'Est et de l'Ouest et la Compétition internationale Ken Demchuk 2023.

Les programmes des épreuves de l'Omnium canadien de natation et des Essais olympiques et paralympiques sont maintenant disponibles. Pour plus d'informations, veuillez consulter les pages consacrées aux différents événements dans le [calendrier national/international](#).